
Referat af  
komitemøde d. 29/9  

 2016 

 

 

Tids og sted: kl. 18.00 – 21.30 Smørum Hallen, Flodvej 62, 2765 Smørum (lokale 4) 

Til stede: Lydia, Britt, Betina, Louise, Thomas, Dorte 

Afbud fra: Anne, Morten, Mette, Meike 

 

 Emne Beslutning Diskusion/ aktion Ansvarlig 

A. Valg af ordstyrer    

B. Valg af referent     

C. Godkendelse af referat fra komitémøde  18/8 2016 
Godkendt/ referat   

 Referat fra sidste møde mangler i Dropbox Dorte 

D. Orientering / siden sidst / opfølgning 
a. Formanden 

i. Dommerkompendium status 
 

 Dorte læser pt. korrektur på domer 2 - Britt 
genlæser. 
Lydia læser korrektur på dommer 1, som Dorte har 
gennemlæst 
 
 

Dorte/ Lydia / 
Britt 

 ii. Dommerkursus II -opdatering 
på datoer.  

 

Dommer 1 
udbydes først - 
der er størst 
efterspørgsel på 
dette. 
 
Herefter følger 
Dommer 2 
 
Der er ligeledes 
behov for et 
beregnerkursus. 

Det besluttes at vi udbyder dommer 1 først - den 
først mulige dato.  
 
Find også en dato til dommer 2 
Maja får dispensation til at dømme som dommer 2, 
hvis hun ønsker det. Dorte J. tilbydes at sidde med 
ved SJS/ SJM. 
 
Beregnerkursus - der skal findes en dato og vi skal 
finde undervisere til dette. 
 

Lydia 



Referat af  
komitemøde d. 29/9  

 2016 

 i. Trænerkursus - datoer 
 

Træner 1 
afholdes 26/27 
november 
 
 

Træner 1 - 26/27 november 
 
Træner 2 - er der nogen potentielle trænere?  
 
Lydia spørger formænd 
 

Lydia 

 ii. Leje af rulleskøjter Kalundborg 
 

 Lydia melder tilbage, at komiteen ikke kan være 
ansvarlige fakturaer de ikke selv har været 
medvirkende til at udstede.  
 

Lydia 

 Generelt:  
 
DRSu: 
 
 

 
 

  
 
DRSu: 
Strategiprojekt - opstartsmøde. Der afholdes et 
miniseminar for at tale om styrker og svagheder 
samt de forhindringer, der måtte være. 
Spændende proces der er i vente. Næstformanden 
har trukket sig pga.  samarbejdsvanskeligheder, 
men fortsætter som suppleant for sin sport 
(hockey).  
Som forløber til dette seminar bedes komiteen 
svare på følgende spørgsmål: 
1. Hvad er klubbens tre største udfordringer: 
Trænere - haltid - dommere ved stævner, frivillige. 
2.Hvad skaber den største sammenhængskraft: 
Organisatorisk sammenhæng. Klubkulturen - 
målrettet trænerkapacitet. Bestyrelsen, der 
tilpasser rammer til medlemmer - ikke omvendt. 
3. Hvad er jeres største udfordring i forhold til 
rekruttering/ fastholdelse? Frivillige - haltid - 
attraktive tider 
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4. Hvad er jeres bud på at løse problemet med 
rekruttering og fastholdelse - både som klub og på 
unionsplan. Haltid og trænere. 
 
 

 Træner-klub-netværk - er der behov i klubberne? 
 

FRISK og NIF har 
meldt tilbage; 
de ønsker 
netværk. 
SRK ønsker ikke 
at deltage. 
De resterende 
klubber har ikke 
reageret på 
henvendelsen 
(sendt ud på 
mail efter 
formandsmøde) 

Behov for netværk mellem trænere: Spørgsmålet 
har været vendt på formandsmødet og de er blevet 
bedt om at melde tilbage på disse punkter. Det er 
så som så med tilbagemeldinger på dette, så vi 
afventer. Det kan være en ide at "starte småt" dvs. 
at klubber kan rette henvendelse til en anden klub 
hvis de har behov for mere undervisning. 
 

Lydia 

 a. Dommerrepræsentant 
Ikke til stede 

b. Trænerrepræsentant 
- 

c. Øvrige medlemmer 
 

  
 
Vi mangler fortsat en trænerrepræsentant. 
 
Næstved:  
Foreningernes dag - desværre ikke flere 
medlemmer af den grund 
Smørum - Ny bestyrelse 
Jyderup - medlemsnedgang. Ustabil trænersituation 
Kalundborg pt. ikke repræsenteret i komiteen 
Frederikssund: Stævne i weekenden 
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 a. Landstræner 
 
 
 
 
 
 

b. Udenlandsk dommer til 
mesterskaberne 
 
 
 

c. Guidelines for landsholdsrejser 
 

 EM - det gik godt - gode placeringer og godt løb fra 
alle.  
Louise har deltaget i møder i den forbindelse - 
Margaret Brooks blev genvalgt.  
Landshold rejser til VM 30/9 - 3 stk. herefter 
Bergedorf (15 løbere) og Interland (12 løbere) 
 
Dommer: Til SJS/SJM: Pt er der ikke en dommer på 
plads, der er 5 danske dommere, og vi ønsker en 
dommer fra Tyskland for at sikre en god 
bedømmelse af show og internationale rækker.  
 
Guidelines: Efter fælles drøftelse udarbejder Britt et 
forslag.  Det gælder både på rejser og i klubregi. 

 
 
 
 
 
 
 
Louise 
 
 
 
 
Britt 

     

E. Økonomi og opfølgning 
a. Budget opfølgning 2016. 

 

 
 

Det går trægt med afregninger fra DIF. Det er svært 
at følge med i udlæg og indtægter. 
Det ser ikke ud til at alle indbetalinger er foretaget 
til landsholdssamlinger 
De penge der skulle være gået til landsholdssamling 
med Guillaume  bruges til nye landsholdsdragter i 
stedet. 
 

 

F. Arrangementer 
a. Årshjul2016-2017 (fast punkt)  

 
 

 

Skating school 
d. 5/11 afvikles 
ikke, da det er 
for tæt på 
SJS/SJM. 
Alternativ dato 
på vej. 
SJS/ SJM 

Opdatering på datoer og haltid 
5/11 - skating school - ændrer dato til 19/11? Dorte 
spørger Flemming og vender tilbage. 
 
 
 
 
SJS/ SJM november - tilmeldingsfrist : mandag d. 

Dorte 
 
 
 
 
 
 
Betina 
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november - 
tilmeldingsfrist : 
mandag d. 
17/10  
 

17/10  
Betina samler tilmeldinger ind.  
 
 
26/3 - Frisk har budt ind med haltid på denne dato. 
Lydia rykker Troels for datoer, han skulle undersøge 
 

 
 
 
 
Lydia 

G. Hjemmesiden 
a. Nyhedsbrev – næste deadline 20/10?  

 

 Man må gerne indsende små tekster og billeder ind 
til kontoret som lægges på Facebookgruppen. 

 

H. Evt. 
 

 Komiteen har besluttet, at det ikke er 
hensigtsmæssigt, at der er børn til stede ved 
møderne. Vi må finde fleksible løsninger 
fremadrettet, fx. ved at afholde møderne privat - 
det har vi gjort før  

 

I. Punkter til næste møde  27/10 2016. 
 
 

 DRSu seminar januar 
Guidelines 
Skating school 
Opdatering på datoer dommer 1 og 2 samt evt. 
beregnerkursus. 
Camilla- Vicky drsu@drsu.dk 
SJS/SJM 

 

 

Venlig hilsen 

Dorte Wirth 

 


